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Interpelacja

Dotyczy za nieczyszcze nia m ia sta psi mi odchoda mi

Szanowny Panie Prezydencie,

W zwiqzku z licznymi interwencjami mieszkaric6w osiedla Poludnie zwracam siq z proSbq o zakup i

dostawienie przy Smietniczkach jak najwiqkszej iloici dyspenser6w torebek na psie odchody.

Jednocze$nie proszq o wystosowanie stosownego apelu o podjqcie d;iafari w tej sprawie do zarzqdow

sp6ldzielni iwsp6lnot mieszkaniowych dzialajqcych na terenie Wtoclawka. Kaidego roku problem

psich odchodow na miejskich trawnikach i chodnikach powraca. Trzeba pamiqtai, ie jest to nie tylko

kwestia estetyki miasta i komfortu iycia mieszkafic6w lecz tak2e powaine zagroienie o charakterze

sanitarnym. Urzqd Miasta Wloclawek powinien w ramach swoich kompetencji doloiyd wszelkich

staraf aby ten permanentny problem rozwiqzai.
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